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Anteckningar från styrelsemötet, mars 2023 
Onsdagen den 8 mars, 2023. 

Närvarande: Ed Fontes, Kari Elfvengren, Lars Barkström, och Mattias Ödlund. 

1. Föreningens stadgar finns på https://fontes.se/. Bra om alla tittar igenom till nästa möte. 
2. Antal aktiva 

Friidrott: 300 

Konståkning: 300 

Hockey: 600 

Fotboll (VDF): 350 

Fotboll (VBK): 700 

3. Påminna Petri (fritidsförvaltningen) om att han skall bjuda in oss löpande till möten. Förslagsvis fyra 
gånger per år. Mattias tar kontakt med Petri. 

Vi kan vara i loungen utan kostnad (Mats) 

Få ett förtydligande vad fritidsnämndens och förvaltningens uppgift är. 

4. Ny hemsida - Föreningssamverkan Vallentuna IP 

Föreningen skall presenteras på ny hemsida vallentunaip.se 

Registrera domän. (Mattias - klart) 

Skapa innehåll (Ed) 

5. Styrelsemöten en gång per månad under våren. Förslag nedan. Ska vi köra på dagtid eller kvällstid? 

2023-04-07 

2023-05-04 

2023-06-08 

6. Vi skall ta fram ett prospekt för utvecklingen på IP? (baserad på en behovsanalys) 

Vem äger vad? Viktigt att dokumentera. 

Vilken infrastruktur behövs? 

Vilka funktioner behövs? 

Förvaltning och underhåll 

Kortsiktigt 

Långsiktigt 

Kommunens avgifter, bidrag, folkhälsa 
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7. Alla föreningar uppdaterar sin bruttolista med önskemål till nästa möte. Skicka i mailtråden. Nedan 
följer en lista (ofullständig, fyll på) över önskemål som togs upp under mötet: 

Friidrott 

Ny tidtagning  

Höjdhoppsmatta 

Fotboll  

Fotbollshall 

6 år gammal gräsplan nästan förstörd pga dåligt underhåll 

 Konståkningen: 

  Danslokal och egna omklädningsrum 

  Ishall som är öppen 12 månader om året 

  Lokal för markträning under vintern 

 

Ed Fontes   Mattias Ödlund 

Vallentuna 2023 
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